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W zeszłym tygodniu przedstawiciele firmy Unibep - generalny wykonawca Galerii Stela w
Cieszynie - spotkali się z osobami, które mieszkają w okolicach tej inwestycji. Mieszkańcy
obawiają się utrudnień związanych z realizacją budowy galerii m.in. hałasu, czy
uszkodzenia mieszkań. Kierownik budowy uspokajał zaniepokojonych lokatorów.

Spotkanie mieszkańców, głównie ulic Korfantego i Bobreckiej w Cieszynie z przedstawicielami firmy Unibep upłynęło
pod znakiem wielu pytań, na które nie zawsze padały konkretne odpowiedzi. Mieszkańcy okolic gdzie trwa budowa
Galerii Stela obawiają się m.in. o swoje mieszkania. Padały również pytania o organizację ruchu, wywóz ziemi z
terenu budowy, harmonogram prowadzonych prac oraz nadmierny hałas.

Kierownik budowy Julian Kiełbasa prosił mieszkańców o wyrozumiałość. Jak przyznał prace będą prowadzone od
poniedziałku do soboty do późnych godzin wieczornych. Wykopy rozpoczną się w najbliższy poniedziałek (10.07).
Wywożenie mas ziemi zaplanowano do końca sierpnia. Później nastąpi faza betonowania, zbrojenia itd. 

Wiadukt nie zostanie zamknięty. Jednak, jak dodał kierownik budowy, być może na czas betonowania na ulicy
Kolejowej dopuszczone do ruchu będą tylko dwa pasy. Prawdopodobnie zamknięty będzie również jeden pas na
ulicy Korfantego. Jeżeli już do tego dojdzie to będą to kilkugodzinne zamknięcia. Główny wjazd na budowę
zaplanowano od strony ulicy Bobreckiej, by nie naruszyć nowego ronda.  

Oby jak najszybciej się to skończyło. Po co w ogóle ta galeria! – tego typu komentarze mieszkańców padały
podczas spotkania. Głos zabrali również obecni radni Rady Miejskiej Cieszyna, którzy zapewniali mieszkańców, iż
będą czuwać i na bieżąco przyglądać się tej inwestycji. 

Interes mieszkańców i miasta jest dla nas kluczowy – podkreślał z kolei Wiceburmistrz Cieszyna Aleksander
Cierniak. Priorytetem dla nas jest to, aby ta inwestycja była tak skoordynowana i w taki sposób
realizowana, aby nie utrudniała Państwu życia. Co do kwestii komunikacyjnych - wzmożony ruch jest
nieunikniony.

Priorytetem dla miasta jest oddanie węzła przesiadkowego w terminie. Jak zapewnia Cierniak termin jest
niezagrożony. Nie będzie zgody na opóźnienie tej inwestycji. Nie będziemy ponosić konsekwencji z tytułu
opóźnienia przez inwestora. Jestem otwarty na współpracę. Staramy się zrobić wszystko, aby te trzy
fronty robót w należyty sposób zostały skoordynowane – mówił Wiceburmistrz, który jednocześnie apelował
do wykonawców Galerii Stela. Proszę w taki sposób pracować, aby nie zablokować ronda po 30 listopada.

W planach są kolejne spotkania. Samorządowcy chcą się spotkać również z inwestorem. Temat Galerii Stela został
poruszony także przez Wiceburmistrza na ostatniej (30.06) konferencji prasowej w cieszyńskim
magistracie. Wiceburmistrz dementował informacje, jakoby opóźnienie budowy Galerii Stela wpłynęło na
wydłużenie terminu oddania węzła przesiadkowego.  

Zobowiązania wykonawcy Galerii Stela wobec inwestora, nie są zobowiązaniami wobec miasta. Wobec
nas mają zobowiązania wykonawcy budowy węzła przesiadkowego i ulicy Hajduka Wschodniej. Na tym
etapie wykonawca nie jest zainteresowany tym, aby opóźniać budowę węzła, ponieważ poniesie za to
konsekwencje finansowe. Cały zeszły rok pracowaliśmy nad tym żeby skoordynować te trzy budowy. Nie
udało się. Inwestor zaczął później. Chcemy współpracować z inwestorem, ale opóźnienia nie mogą mieć
wpływu na termin oddania węzła przesiadkowego. W tym roku musimy rozliczyć Hajduka Wschodnią –
tłumaczył Cierniak, po czym po raz kolejny dodał. Termin węzła na tym etapie jest niezagrożony. Oficjalne
otwarcie Galerii Stela zaplanowano na drugi kwartał 2018 roku. 
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